
Mo�on 1 

Bakgrund:  Under de senaste åren har det varit svårt at hita lämpliga ledamöter �ll 
styrelsen och valberedningen. Det har o�a varit samma personer från en specifik huslänga 
som har representerat styrelsearbete och deltagit vid årsstämman. Medlemmarnas intresse 
för at delta i årsstämman eller vara med i styrelsearbete har varit lågt, vilket har gjort det 
svårt at få en bred representa�on från alla hus. 

Sy�e; At säkerställa en rätvis och bred representa�on i styrelsen, öka medlemmarnas 
engagemang och deltagande i föreningens arbete, samt at förbätra kommunika�onen 
mellan styrelsen och medlemmarna. 

Förslag 

1. Varje huslänga ska ha minst en representant i styrelsen eller suppleanter. 

2. En �ll två frivilliga medlemmar från varje huslänga ska hjälpa valberedningen at hita 
kandidater. 

3. Styrelsen/suppleanter med hjälp av representanter ska ak�vt informera nya och 
befintliga medlemmar om vad det innebär at vara medlem i en BRF. 

4. Styrelsen ska se över möjligheten at dela upp föreningen i två mindre 
bostadsrätsföreningar. 

Beslut 

Jag yrkar at årsstämman beslutar at: 

1. Varje huslänga ska ha minst en representant i styrelsen. 

2. Styrelsen ska se över möjligheten at dela upp föreningen i två mindre 
bostadsrätsföreningar och ska presentera resultaten för medlemmarna näst 
kommande årsstämma. 

Mo�on 2 

Bakgrund; Vår bostadsrätsförening är inte energisnål. Det finns stora EU-bidrag som stödjer 
solpaneler samt byte �ll energisnåla fönster. 

Förslag: Styrelsen ska undersöka dessa bidrag och presentera möjligheterna för 
medlemmarna. Om det behövs, ska en extra stämma kallas för at besluta om åtgärder. 

Beslut; 

Jag yrkar at årsstämman beslutar at: 

1. Styrelsen ska undersöka EU-bidrag för solpaneler och energisnåla fönster. 

2. Styrelsen ska presentera resultaten för medlemmarna och kalla �ll en extra stämma 
om det behövs. 

 


